


  CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES - VERBAL 

      Încheiat cu prilejul desfășurării ședinței ordinare a Consiliului Local din 28 
septembrie 2023. 
      Prin Dispoziția nr. 813 din 22 SEPTEMBRIE 2023, emisă de Primarul 
Municipiului Giurgiu, Consiliul Local al municipiului Giurgiu a fost convocat în 
ședința ordinară pentru data de 28 septembrie 2023, ora 1400. 

Prezenți: 
1. Damian Marian
2. Bușcu Gheorghe
3. Sîrbu Adelina
4. Ion Marian
5. Țigănilă George
6. Măroiu Marian
7. Cioacă Ionuț
8. Andrei Săndel Mihail
9. Nichita Tereza
10. Săndulescu Petronela
11. Pană Gheorghe
12. Gâdea Gheorghe
13. Nicorescu Gelu
14. Costache Robert Andrei
15. Muscalu Ionel
16. Peptănaru Gigica
17. Câinaru Codruț
18. Daut Ioan Adrian

Absenți: 
19. Pălălău Gheorghiță Stelian - nemotivat
20. Funieru Cătălin - motivat
21. Ioniță Ciprian Liviu –nemotivat



     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Bună ziua, vă rog să luați loc. Vă mulțumesc, 
bun venit la ședința consiliului local din data de 28.09.2023 înainte de toate am să o rog pe doamna 
secretar general să ne spună dacă avem cvorum. 
    Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Da domnule președinte sunt prezenți 18 consilieri 
locali, absentează motivat domnul consilier Funieru și nemotivat domnii consilieri Ioniță și Pălălău. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, vă rog să vă ridicați pentru 
intonarea imnului de stat. 

Se asculta Imnul României. 

     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Supun le vot procesul verbal al ședinței 
precedente, cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Cu unanimitate procesul verbal a fost 
adoptat. Am să vă supun la vot ordinea de zi a ședinței de astăzi, pe ordinea de zi avem 20 de 
proiecte de hotărâre, plus 2 suplimentare, așa dar cine este pentru a vota această ordine de zi? Este 
cineva împotrivă? Nu? Ordinea de zi a fost aprobată. Înainte de a da citire primului proiect de pe 
ordinea de zi am să rog pe toată lumea să ia act de înștiințarea venită din partea Clubului Astra 
Giurgiu, referitoare la scoaterea la vânzare și ni se cere și dreptul de a exercita sau nu dreptul de 
preemțiune asupra clădirilor care sunt în posesia Clubului Astra și mă refer aici la pavilionul 
administrativ și la peluză așa cum știți, acelea nu aparțin municipalității, au fost construite pe 
terenul municipalității dar sunt in proprietatea Clubului Astra, aveți o informare în acest sens și vă 
rog să luați act de ea. 

Proiectul 1: Proiect de hotărâre nr.297/22.09.2023 privind acordarea titlului de „Cetăţean de 
Onoare al Municipiului Giurgiu” post – mortem, pictorului Dumitru Vârbănescu. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei învăţământ, sănătate, social–
culturale, sportive, culte şi familie. 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții pe această temă, 
însă înainte de toate am să vă rog să îl ascultăm pe domnul profesor Emil Păunescu cel care ne va 
spune câteva cuvinte despre proiectul nostru. 
    Domnul profesor Emil Păunescu: Doamnelor și domnilor consilieri este o onoare să vă vorbesc 
despre unul din cei 3 pictori născuți în orașul nostru. Primul, în ordinea cronologică este Constantin 
Artachino care a fost prieten cu Ștefan Luchian, al doilea este cel mai cunoscut de marele public 
este vorba de Nicolae Dărăscu și al treilea este acest Dumitru Vârbănescu care care s-a născut acum 
115 ani în luna octombrie 1908 ca fiu a unui negustor din Giurgiu și a căpătat notorietate 
internatională în Franța unde a ajuns în 1929 ca student dar taică-su l-a trimis acolo să facă dreptul 
numai că el era îndrăgostit de pictură și a părăsit studiile de drept din orașul Grenoble, astăzi 
Muzeul de Artă Modernă din Grenoble are o sală care se numește Dumitru Vârbanescu și a trăit 
până la 55 de ani în Franța, a murit în anul 1963 și în condițiile politice de ruptură între țara noastră 
și occident în perioada lui Gheorghiu Dej el a fost uitat. Numai că 5 ani mai târziu1968 când s-a 
schimbat situația geopolitică a fost anunțată vizita generalului Charles de Gaule în România 
președintele Franței de atunci și diplomații din cele 9 țări au considerat de bun augur ca la București 
să se deschida o expoziție retrospectivă cu opera lui Vârbănescu, un artist care a făcut legătura 
culturală între cele 2 tări. Această expoziție s-a deschis la Ateneul român și vă dau aceste amănunte 
ca să vă dați seama de importanța nu numai artistică ci și diplomatică a demersului care s-a făcut 



atunci. În anul următor a fost centenatul liceului Ion Maiorescu și pentru că deja în presa culturală 
din România fusese comentată această expoziție de la București și-au luat curajul o parte dintre 
foștii profesori care mai trăiau și foștii colegi ai lui de clasă să vorbească public despre el și la 
sesiunea de comunicări științifice de la liceul Ion Maiorescu din 1969 l-au celebrat, a făcut lucrul 
acesta profesorul Candel care era acum cadru universitar și îi fusese lui diriginte și un coleg de 
bancă care era nimeni altul decât directorul muzeului din acea perioadă fiind profesor de desen, 
Gheorghe Rădulescu care urmase Artele Plastice la Bucuresți. Este un moment care a fost adus în 
atenția culturii române, au scris despre el în revistele de specialitate criticul de artă Petru 
Comănescu care era și președintele acestei profesii la nivelul țării și criticul de artă Radu Ionescu pe 
care am avut onuarea să îl cunosc la sfârșitul studenții mele de la care am obținut o serie de material 
cu care am reușit să fac o mică expoziție 1977 la 3 luni de la deschiderea muzeului din Parcul Alei, 
însă condițiile atunci erau infinit de grele Muzeul Județean ca sediul tuturor autorităților județene nu 
era la Giurgiu ci era la București, politrucii de la București m-au întrebat ce număr la pantof a purtat 
Vârbănescu fiindcă că în 69  …neinteligibil… ce origine socială, ce politică a făcut, a făcut politică 
de stânga, susținător al prieteniei româno-franceze, nu a avut norocul în timpul vieții lui să vadă 
aceste relații îmbunătățite și a trecut neobservată și acea expoziție. Pe neașteptate în 2005 
deținătorul celei mai importante arhive din România care îl privea pe Vârbănescu, acest critic a 
decedat fără moștenitor, fără urmaș și am crezut că arhiva s-a pierdut, numai că spre norocul nostru 
executorul testamental era om de cultură și a fost deschis să vândă tot ceea ce rămăsese de pe urma 
lui Vârbănescu în România, aici este partea meritoasă a consiliului local din anul 2010 care a 
validat finanțarea către Muzeul Județean, a achiziționării acestui fond, deci înaintașii 
dumneavoastră merită recunoștința giurgiuvenilor pentru că au sesizat importanța ei, atunci după 
achiziție am făcut o mare expoziție și de atunci au trecut iată 13 ani și riscă să se uite și fiindcă anul 
acesta am comemorat 60 de ani de la moartea pictorului și în planul de munca al unor muzeografi 
care au rămas după ieșirea mea la pensie la secția de istorie memorială a fost cercetarea acestui pont 
de arhivă, muzeul a înaintat primăriei o propunere în sensul acestui proiect de hotărâre pe care 
dumneavoastră o să aveți posibilitatea să îl aprobați în continuare. Mai vreau să spun un lucru, sigur 
pot să vă mai povestesc mult dar nu vreau să abuzez de votul pe care mi l-ați dat, un singur lucru 
vreau să subliniez și martor îmi este domnul viceprimar Ionel Muscalu, pe vremea aceea era 
manager la muzeu când am avut onoarea unei vizite a doamnei ambasador a Franței în România și 
când am folosit portretul lui Dumitru Vârbănescu ca mesaj de prietenie între Giurgiu și Franța, lucru 
foarte bine primit de diplomații francezi care au venit la Giurgiu atunci. Este bine de știut că avem 
acest reper, este singurul giurgiuvean care a făcut carieră în Franța însă este de cea mai mare 
notorietate, ca să zic pașaportul lui artistic în cei, ca să folosesc termenul din sport, în liga 
campionilor joacă expus alături de Pablo Picasso. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Domnule profesor, mulțumesc frumos este o 
onoare de fiecare dată pentru noi atunci când vă avem în preajmă și vă mulțumesc pentru toate 
aceste informații dacă mai sunt și alte luări de cuvânt. Vă rog domnule Măroiu. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Doar o singură întrebare, domnule Păunescu în Giurgiu știți 
cumva unde a locuit domnul Vârbănescu? 
    Domnul profesor Emil Păunescu: S-a născut pe strada care se numește azi Cetății, fosta 8 Mai 
din spatele liceului Tudor Vianu, acea casă natală s-a demolat înainte de război și tatăl său care s-a 
îmbogățit după primul Război Mondial a fost și la conducerea Camerei de Comerț a avut mai multe 
proprietăți pe strada Gării și pe strada Minervei, astăzi Sadoveanu, o vreme am crezut că acolo a 
fost casa lor dar era numai o proprietate comercială, a avut o soră vitregă care a fost doctoriță și a 
fost printre cei dislocați din Giurgiu pe perioada construirii podului în orașul Găiești împreună cu 
soțul ei și a avut rude numeroase colaterale astfel dintre decendenții acestuia tot o pictoriță care a 
fost profesoară la Giurgiu, îi vine de undeva nepoată Elena Cosoiu cea care a făcut lucrări 



monumentale, cea de la spital, cea de langă Galeriile de Artă și așa mai departe. Cam acestea sunt 
urmele actuale, cred că domnul Ionel Rădulescu cel care a fost seful turismului cândva este rudă 
colaterală prin bunicii lui cu familia aceasta Vârbănescu. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian:Vă mulțumesc domnule profesor, doamna 
Peptănaru vă rog.   
    Doamna consilier Peptănaru Gigica: Întrucât sunt rudă de gradul 3 spre 4 cu pictorul 
Vârbănescu aș vrea să spun că el în Franța a fost cunoscut mai întâi ca gravor al Băncii Naționale și 
ani buni au circulat bani cu gravurile făcute de el. Nu se știe unde este înmormântat, am înțeles că 
este înmormântat la Paris, am vorbit cu doamna Georgescu profesoară de Geografie care este mult 
mai apropiată în grad cu el decât mine și de la dânsa am aflat mai multe lucruri pe care nu stau să le 
spun aici, le-am scris într-un articol în revista pe care o conduc, sunt lucruri inedite. Mulțumesc. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, domnul Muscalu. 
    Domnul consilier Muscalu Ionel: Este o onoare să vorbesc după domnul Păunescu și cred că 
este o onoare și pentru noi ca și Consiliu Local să aprobăm astăzi acest punct de pe ordinea de zi 
pentru că trăim într-o lume din ce în ce mai căptușită cu modele false, vedem dacă deschidem 
televizorul sau orice mijloc de informare. Astăzi modelele pe care le reprezintă și mass media și pe 
care le rulează societatea sunt modele de oameni care reușesc ușor, modele care fac bani ușori, fie 
folosim mărci celebre de haine, de încălțăminte, fie manifestându-se defapt în zona derizoriu. Cred 
că cel mai important la tribunele publice să dăm și să arătăm modele adevărate, să arătăm oameni cu 
care ne putem mândri și cu care ne putem însoți ca imagine a unei comunități, iar pictorul 
Vârbănescu pomenit aici și de rude și de specialiști este un astfel de model și este un model care s-a 
șlefuit prin muncă, s-a șlefuit prin talent și inspirație, s-a șlefuit în marile galerii de artă ale lumii 
așa cum spunea domnul Păunescu ceva mai devreme, expunând alături de Pablo Picasso, Joan Miro, 
Andre Masson, sunt sigur că mai sunt și multe alte realizări remarcabile pentru care astăzi ar trebui 
să votăm pentru ca Dumitru Vârbănescu să fie cetățean de onoare post-mortem al orașului Giurgiu. 
Vă mulțumesc. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Și eu vă mulțumesc, vreau să vă spun că 
stacheta este foarte sus în acest moment și pentru alte initiative de acest gen pentru a propune 
anumite nume, anumite personalități să devină cetățeni de onoare ar trebui să ne gândim și prin 
prisma stachetei ridicată foarte sus azi și cred că m-ați înțeles bine ce vreau să spun cu această 
afirmație. Mai sunt intervenții? Dacă nu, cine este pentru?  Constant că nu există alteopțiuni așa dar 
proiectul de hotărâre a trecut cu unanimitate de voturi. 
    Domnul consilier Muscalu Ionel: Dau diploma de cetățean de onoare domnului Păunescu să o 
ducă la muzeu. Vă mulțumim și vă urăm o zi bună. 

Proiectul 2: Proiect de hotărâre nr.216/17.07.2023 privind aprobarea Planului Urbanistic 
Zonal „Construire centrală electrică fotovoltaică de 0,900 MWp compusă din panouri 
fotovoltaice, transformator, branșament electric, împrejmuire cu stocarea a 50% din 
energie”, beneficiar SUN HARVEST S.R.L. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei urbanism şi amenajarea 
teritoriului, protecţia mediului, agricultură şi turism. 
    Domnul consilier Andrei Săndel: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Vă rog 
doamna consilier Săndulescu. 
    Doamna consilier Săndulescu Petronela: Vă mulțumesc domnule președinte, având în vedere 
că este un proiect așa de important aș vrea să știu mai multe detalii referitor la acest proiect, 
referitor la această construcție, centrală electrică, mă așteptam să avem un plan, o imagine, o hartă 



care să ne arate mai multe, să ne dea mai multe detalii despre ceea ce vrea agentul economic să 
facă, dar haideți să spunem câteva cuvinte. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Îi dăm cuvântul domnului architect șef Calotă, 
ne va explica detaliile. 
    Domnul architect șef Calotă Răzvan: Prea multe detalii nu vă pot da pentru că este un proiect 
la care nu am emis eu acordul arhitectului șef, era pornit deci eu personal eu nu vă pot da detalii 
despre proiectul acesta. Despre următorul punct vă pot da. 
    Doamna consilier Săndulescu Petronela: Îmi cer scuze am crezut că sunt la dumneavoastră. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Dar de ce este un proiect așa de important? 
    Domnul architect șef Calotă Răzvan: Avem doar 7 astfel de proiecte. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Care este importanța acestui proiect pentru noi? 
    Doamna consilier Săndulescu Petronela: Tocmai asta vroia și eu să întreb, este vorba despre o 
firmă care probabil vrea să aducă mai multe panouri fotovoltaice și credeam că este benefic, va fi o 
activitate benefică pentru locuitorii noștri, probabil cantitatea de energie va fi mult mai mare și o să 
ne trebuiască în municipiu, pentru asta întrebam. Nu știu tocmai de aceea v-am și întrebat. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Este o firmă particulară, nu are nicio legătura cu Primăria 
Municipiului Giurgiu, pentru că noi trebuie să dăm un aviz. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mai sunt alte intervenții? Dacă nu supun la vot 
proiectul, cine este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Avem 3 abțineri (Costache 
Robert, Bușcu Gheorghe, Pană Gheorghe.) Așadar proiectul a trecut cu majoritate de voturi. 

Proiectul 3: Proiect de hotărâre nr.241/09.08.2023 privind completarea și detalierea 
Regulamentului Local de Urbanism aferent Planului Urbanistic General. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei urbanism şi amenajarea 
teritoriului, protecţia mediului, agricultură şi turism. 
    Domnul consilier Andrei Săndel: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Vă rog domnul 
architect. 
    Domnul architect șef Calotă Răzvan: Aici aș putea să vă povestesc care este rațiunea acestui 
demers, ideea este că regulamentul local de urbanism afferent PUG-ului prevede în cele 4 din cele 5 
zone destinate locuirii individuale, regim de construire izolat și atunci înseamnă retrageri față de 
ambele limite ale proprietarului. SCopul este de a putea autoriza direct locuințele individuale în cele 
4 zone funcționale unde ele sunt propuse pentru a se dispune izolarea. În sensul că, completarea va 
fi cerută către proiectantul inițial ca să poată permite acest regim de construire cuplat și înșiruit 
adică aproprierea față limitele laterale. Avantajul este că putem scuti solicitanții de autorizații care 
sunt cam 70% din solicitările care vin către noi ca și autorizație de construire, îi putem scuti de 
aprobarea PUG-ului care înseamnă timp și bani pentru ei adică ajutăm populația să poată construii 
locuințe individuale. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă mai sunt alte.. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Nu vor mai ține cont de distanța aceea de 3 metri? 
    Domnul architect șef Calotă Răzvan: Construit cuplat înseamnă a te lipi de limita cu vecinul 
da? Ca să nu mai avem cei 3 metri jumătate. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Cu acordul vecinului. 
    Domnul architect șef Calotă Răzvan: Aprobarea vecinului nu bate niciodată reglementările de 
urbanism, aprobarea vecinului se poate cere pe ordinal 139 în cadrul legii 50 pentru intervenții la 



structura vecinului sau schimbari opționale dar niciodată acordul vecinului fie el și notarial nu poate 
să bată o reglementare de urbanism. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Să vă dea Dumnezeu sănătate, că sunt oameni în orașul 
acesta care au mari probleme. 
    Domnul architect șef Calotă Răzvan: Aceasta este singura formă de a putea să modificăm așa 
din mers, defapt să completăm, o modificare înseamnă avizare și cu această hotărâre aprobată 
mergem la minister și după aceea la proiectantul inițial. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă mai sunt alte intervenții? 
Nu? Atunci supun la vot proiectul. Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în 
unanimitate. 

Proiectul 4: Proiect de hotărâre nr.282/11.09.2023 privind aprobarea dezmembrării unui 
teren aparţinând domeniului privat al Municipiului Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, cine 
este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în unanimitate. 

Proiectul 5: Proiect de hotărâre nr.283/12.09.2023 privind modificarea Hotărârii 
nr.55/03.03.2017 a Consiliului Local Giurgiu privind modificarea Hotărârii nr.273/29.07.2015 
a Consiliului Local pentru modificarea și completarea inventarului bunurilor care aparțin 
domeniului public al Municipiului Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, cine 
este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul 5 de pe ordinea de zi a trecut în 
unanimitate. 

Proiectul 6: Proiect de hotărâre nr.284/12.09.2023 privind încheierea unui contract de 
comodat între Municipiul Giurgiu și Agenția Națională de Administrare Fiscală. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, cine 
este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în unanimitate. 



Proiectul 7: Proiect de hotărâre nr.285/12.09.2023 privind aprobarea trecerii din domeniul 
public al Municipiului Giurgiu în domeniul public al Județului Giurgiu a unui imobil situat în 
intravilanul Municipiului Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Vă rog 
domnul Măroiu. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule președinte, stimați colegi nu am nimic împotrivă, 
știu că la pompieri este o mare problemă cu parcarea dar eu zic așa cum am procedat și cu alte 
ocazii, fiind vorba de un teren aflat în patrimoniul primăriei Giurgiu să punem o clauză ca în termen 
de 24 de luni dacă acest obiectiv, că este vorba de o parcare deci nu face cine știe ce mare investiție, 
dacă timp de 24 de luni nu duce la bun sfârși acest obiect să se reîntoarcă în proprietatea 
Municipiului Giurgiu. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: În aceste condiții am să vă rog să votăm dacă 
suntem pentru proiectul în forma sa inițială cine este pentru? Sunteți pentru doamna 
Săndulescu?Mulțumesc. Este cineva împotrivă? Atunci cu unanimitatea voturilor proiectul nu a 
trecut în forma sa inițială. Am să supun proiectul la vot cu amendamentul domnului Măroiu, 24 de 
luni da? Am înțeles bine, să se consemneze, cine este pentru proiectul de hotărâre cu amendamentul 
propus de domnul consilier Măroiu? Cu unanimitatea voturilor proiectul a trecut cu amendament. 

Proiectul 8: Proiect de hotărâre nr.286/12.09.2023 privind darea în administrare a unei 
suprafețe de teren situat în Municipiul Giurgiu, Șoseaua Bălănoaiei, către Penitenciarul 
Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Vă rog 
domnul Muscalu. 
     Domnul consilier Muscalu Ionel: Mă bucur că și celălalt punct a trecut și sunt sigur că și acesta 
va fi votat pentru, se vede din activitatea noastră și din modul în care votăm aici că suntem apropae 
de toate instituțiile care își desfășoară activitatea în orașul Giurgiu, vrem să ajutăm până la urmă și 
pe cei care lucrează acolo fiindcă și aici este vorba tot de o parcare până la urmă, de a crea condiții 
de muncă mai bune și dacă aici nu vreau să vă spun dar avem o colaborare foarte bună cu cei de la 
Penitenciar, de-a lungul timpului ne-a ajutat în multe instituții subordonate ale consiliului local, 
poate că și dincolo o să avem o relație la fel de bună. Mulțumesc. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă mai sunt discuții? Dacă nu, 
cine este pentru?  Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în unanimitate. 

Proiectul 9: Proiect de hotărâre nr.287/12.09.2023 privind aprobarea transmiterii în folosință 
gratuită către APA SERVICE S.A. a unor terenuri aparținând domeniului public al 
Municipiului Giurgiu. 



    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, cine 
este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în unanimitate. 

Proiectul 10: Proiect de hotărâre nr.288/12.09.2023 privind aprobarea reglementării situației 
juridice a unui teren situat în Municipiul Giurgiu, includerea în Nomenclatorul stradal și 
atribuirea de denumire. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, cine 
este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în unanimitate. 

Proiectul 11: Proiect de hotărâre nr.289/14.09.2023 privind modificarea Hotărârii 
nr.286/26.08.2021 a Consiliului Local al Municipiului Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
     Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Vă rog 
domnule Pană. 
    Domnul consilier Pană Gheorghe: Domnule președinte aș vrea să întreb ce se modifică efectiv 
la această anexă? 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă rog frumos să vorbiți la microfon domnule 
director, pentru că rămâne înregistrarea și se poate consemna mai ușor în procesul verbal. Vă 
mulțumesc. 
    Domnul director Trăistaru Cristian: Deci documentația a fost aprobată de către 
dumneavoastră prin hotărâre de consiliu ulterior a apărut acel regulament privind concesiunea 
pentru toate concesiunile să fie unitar făcută și atunci o adaptăm efectiv documentația la noua 
documentație. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă mai sunt discuții? Dacă nu 
supun la vot, cine este pentru?Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în 
unanimitate.   

Proiectul 12: Proiect de hotărâre nr.290/14.09.2023 privind aprobarea reglementării situației 
juridice a unui teren situat în intravilanul Municipiului Giurgiu. 

     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
     Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 



     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, cine 
este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în unanimitate. 

Proiectul 13: Proiect de hotărâre nr.291/20.09.2023 privind aprobarea Listei de repartizare a 
locuinţelor pentru tineri în regim de închiriere construite prin Agenţia Naţională pentru 
Locuinţe, întocmită în baza Listei de priorităţi finală pentru acordarea locuinţei A.N.L., 
aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr.332/27.10.2022. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, cine 
este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în unanimitate. 

Proiectul 14: Proiect de hotărâre nr.292/20.09.2023 privind aprobarea garantării unei 
finanțări rambursabile interne în valoare de 2.000.000 lei, pe care Uzina Termoelectrica 
Production Giurgiu S.A. întenționează să o contracteze, în vederea achiziționării de gaz 
natural, pentru funcționarea sistemului de alimentare centralizat cu energie termică a 
consumatorilor din Municipiul Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Vă rog 
domnul Măroiu. 
      Domnul consilier Măroiu Marian: Am și eu o întrebare, domnule director cele 2 milioane sunt 
suficiente pentru a trece peste iarna care urmeaza? 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă rog la microfon. 
      Domnul director Cepraga Sorin: Deci conform OG 47 societățile merg pe sistemul centralizat 
de încălzire, au alocate prin ordin ANRE anumite cantități de gaz, o parte din gaz trebuie 
achiziționat pe perioada de vară și depozitat în vederea consumului pe perioada de iarna de la 1 
noiembrie și o altă cantitate începând cu 1 noiembrie  până la 31 martie sunt livrări zilnice care la 
acest moment noi nu mai dispunem de fondurile financiare deci creditul pe care îl luăm este necesar 
pentru a plăti în avans gazul pentru livrările din cursul iernii. Gazul pe care îl avem în momentul 
acesta în depozit și cu cel care îl vom avea pentru livrări și cu cei 2 milioane sunt suficiente pentru a 
trece iarna. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă mai sunt discuții? Dacă nu 
supun la vot proiectul, cine este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut 
în unanimitate. 



Proiectul 15: Proiect de hotărâre nr.294/21.09.2023 privind aprobarea rectificării Bugetului 
local de venituri şi cheltuieli pe anul 2023. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, cine 
este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în unanimitate. 

Proiectul 16: Proiect de hotărâre nr.293/21.09.2023 privind suplimentarea Bugetului 
centralizat al instituţiilor publice finanțate integral sau parţial din venituri proprii şi 
subvenţii pe anul 2023. 

     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, cine 
este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în unanimitate. 

Proiectul 17: Proiect de hotărâre nr.295/21.09.2023 privind modificarea și completarea 
Regulamentului de Organizare și Funcționare a Serviciului public de salubrizare stradală, a 
Caietului de Sarcini, precum și a anexelor acestuia. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 
protecţie socială. 

Domnul consilier Pană Gheorghe: Aviz favorabil. 
       Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții?  
        Domnul consilier Măroiu Marian: Ar trebui să ne explice un pic ce presupune schimbările 
acestea ca să știe cetățenii. 
      Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă rog doamna Glăvan. 
       Doamna director Glăvan Gina: Prin această modificare ..neinteligibil… s-a făcut de exemplu 
modificarea de la Giurgiu Servicii Locale, s-a exclus activitatea de măturat alei pietonale și se va 
muta, alei pietonale din parcuri la Giurgiu Servicii Publice astfel se modifică activitatea de măturat 
pea lei. Deci nu va mai fi la Giurgiu Servicii Locale se va muta la Giurgiu Servicii Publice care va 
presta această activitate conform caietului de sarcini. 
        Domnul consilier Măroiu Marian: Deci mai avem un proiect… 
        Doamna director Glăvan Gina: Exact, excluderea  de la Giurgiu Servicii Locale a acestei 
activități și includerea la Giurgiu Servicii Publice. 
      Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mai sunt alte întrebări? Vă rog domnule 
Muscalu. 
       Domnul consilier Muscalu Ionel: Aș vrea să îi felicit pe cei 2 directori de la aceste 2 servicii 
publice ale noastre pentru că în austeritatea pe care o trăim cu toții și știm ce fonduri au reușesc să 
facă față cu brio activității pe care o au, inclusive această modificare, modificările care vin astăzi 
sunt făcute pentru a fi un plus de calitate serviciilor publice prestate, spor la treabă. 
      Domnul consilier Măroiu Marian: Și de operativitate. 
       Domnul consilier Muscalu Ionel: Și de operativitate și de curățenie în primul rând să găsim 
curat dimineața când plecăm la muncă și să găsim găsim curat și seara când ne întoarcem 



      Domnul președinte de ședință Damian Marian: De operativitatea în primul rând și dacă 
trebuie, dacă ne gândim să găsim curat cred că ar trebui să fim mai responsabili cu toții în sensul 
acesta, vă rog domnul Gâdea. 
     Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Profit de cele transmise de domnul viceprimar mai ales că 
la ședința de astăzi nu participă niciun director din cei care au fost felicitate, eu vă spun că le merită 
în aceiași măsură felicitările. Vă mulțumesc. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă mai sunt discuții? Dacă nu, 
cine este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în unanimitate. 

Proiectul 18: Proiect de hotărâre nr.296/21.09.2023 privind modificarea Caietului de sarcini al 
Serviciului de administrare a spațiilor verzi, întreținere zone verzi, întreținere locuri de joacă, 
întreținere baze și parcuri sportive, administrare și întreținere cimitire, decorare parcuri și 
zone verzi. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 
protecţie socială. 
     Domnul consilier Pană Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, cine 
este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în unanimitate. 
    Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Domnule președinte vă rog să îmi permiteți să 
părăsesc sala la acest proiect și să o las pe colega mea. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Doamna secretar aveți permisiunea să părăsiți 
sala. 
    Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Dar am precizat că la următorul revin. 

Proiectul 19: Proiect de hotărâre nr.298/22.09.2023 privind aprobarea închirierii prin licitație 
publică a unor spații excedentare situate în incinta Colegiului Tehnic „Viceamiral Ioan 
Bălănescu” și în incinta Colegiului Național „Ion Maiorescu”, din Municipiul Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Da domnule 
Măroiu. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule președinte, stimați colegi nu am nimic împotriva 
înființării în fiecare unitate de învățământ a unui punct alimentar pentru că este nevoie pentru 
copilași. În acest proiect de hotărâre, în preambulul lui nu se face niciun fel de referire la Ordinul 
Ministrului Sănătății 1563/2008 referitor la alimentele care sunt premise în aceste puncte alimentare 
și nici nu există  alimentele pe care firmele respective le va comercializa în liceele respective de 
aceea noi PSD-ul nu vom vota pentru acest proiect de hotărâre. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Am înțeles poziția dumneavoastră din câte 
cunosc eu noi în momentul de față vom aproba sau nu închirierea acelui spațiu despre restul 
documentelor la momentul acela vor fi bineînțeles întrebați cei care când îl vor ocupa și vor veni cu 



avizul pentru așa ceva în funcție de deținerea tuturor autorizațiilor și avizelor legislației în vigoare. 
Noi acum vorbim doar despre oportunitatea sau nu închirierii unui spațiu deci gândindu-ne că… 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Acesta este cu destinație alimentară nu îl închiriem pentru 
altceva, de aceea… 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Nu, nu pentru…Vă rog domnule director 
Trăistaru. 
     Domnul director Trăistaru Cristian: Dacă îmi permiteți unele precizări în comisiile de 
administrație de la fiecare liceu și de la școli, viitori chiriași prin licitație, deci nu va fi o atribuire 
direct, iar produsele vor fi avizate de Ministerul Sănptății deci nu vor fi impuse de noi pe un anumit 
standard, deci nu noi avem calitatea de a stabili ce produse… 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Da, dar noi consilierii locali trebuie să facem referire la 
acest ordin al Ministrului pentru a ne proteja copiii, adică este o responsabilitate din partea noastră, 
nu putem să lăsăm la îndemâna oricui să facă…. 
     Domnul director Trăistaru Cristian: Deci orice produs care ar intra în contradicție cu acest 
ordin i-ar ridica autorizația. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Practic există aceasta, nu este necesar să mai 
facem referire la el, iar ceea ce trebuie să mai subliniem odată este doar o scoatere la licitație toată 
lumea care dorește și care poate nu a aflat până în acest moment de această intenție de scoatere la 
licitație a acelei suprafețe și poate să se înscrie în mod liber pentru a obține suprafața respectivă. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Am putea în caietul de sarcini să scriem acest lucru. 

     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă mai sunt alte discuții? Dacă 
nu supun la vot, cine este pentru? 10 consilieri pentru. Este cineva împotrivă? Se abține cineva? 8 
consilieri se abțin, Săndulescu Petronela, Nichita Tereza, Câinaru Codruț, Cioacă Ionuț, Nicorescu 
Gelu, Țigănilă George, Ion Marian, Măroiu Marian. Proiectul nu a trecut ci 10 voturi pentru și 8 
împotrivă. Să o invite cineva pe doamna secretar să intre în sală. 

Proiectul 20: Proiect de hotărâre nr.299/22.09.2023 privind aprobarea Actului adițional nr.1 
la Contractul de asociere în participație nr.21.209/10.05.2022. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, cine 
este pentru?  Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în unanimitate. 

PUNCTE SUPLIMENTARE 

Proiectul 1: Proiect de hotărâre nr.301/26.09.2023 privind neexercitarea dreptului de 
preemțiune asupra imobilului situat în strada Ștefan cel Mare nr.5, Municipiul Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 



     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, cine 
este pentru? Mulțumesc. Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în unanimitate. 

Proiectul 2: Proiect de hotărâre nr.302/27.09.2023 privind aprobarea încheierii unui Contract 
de Comodat cu  “ Sport Club Municipal Dunărea 2020 Giurgiu ’’. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, cine 
este pentru? Mulțumesc. Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în unanimitate. 

INFORMĂRI 

     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Pentru că tot s-a încheiat ordinea de zi voi 
face referire la Clubul Sportiv Dunărea 2020 care în acest sfârșit de sătămână alături de partenerii 
noștri de la Ruse crosul transfrontalier Free Spirit Run despre care sunt convins că știți și profit de 
această oportunitate și vă invit să veniți sâmbătă la ora 12 în fața teatrului Tudor Vianu pentru a 
asista și a aplauda campionii noștri, campionii acestei competiții care iată reușește într-o perioadă 
foarte grea cu largul concurs al sponsorilor și a autorităților locale să aibă loc și în această perioadă 
așa cum spuneam destul de grea vă invit pe toți și giurgiuvenii să vină acolo pentru că este un 
eveniment sportive la care vor participa peste 300 de sportive din mai multe țări și pentru prima 
data ăîn existența sa numărul sportivilor români este mai mare decât al celor bulgari și al celor 
veniți din alte state. Aveți și o informare acolo, informarea numărul 85.262/26.09.2023 privind 
stadiul de înscriere al datelor în registrul agricol în trimestrul 3 al anului 2023. Dacă mai sunt alte 
discuții, la diverse, vă rog domnul consilier Măroiu. Numai un pic vă rog, domnul consilier Câinaru 
trebuie să se retragă, aveți permisiunea vă rog frumos. Vă rog domnule Măroiu. 

DIVERSE 

    Domnul consilier Măroiu Marian: Cu ceva luni în urmă, acum 5 luni dacă nu și mai bine s-a 
dezbătut un subiec ca  aici în Consiliul Local o mare frenezie, mari dezbateri pe marginea lui și 
anume campusul universitar, aș vrea să ne informați care mai este stadiul acestui proiect pentru că 
pe diverse surse, canale, se tot aude că se schimbă, se dorește schimbarea liderului acestui proiect. 
Nu știm cheltuielile dar mai bine o lăsăm pe doamna director să ne spună despre ce este vorba. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Doamna Ianca este lângă noi și ne poate 
furniza aceste date, vă rog doamna director. 
     Doamna director Ianca Meca: La momentul acesta suntem în etapa de contractare și anume pe 
20 septembrie am transmis documentele solicitate prin scrisoarea de calificări urmând ca, nu știm în 
ce interval de timp, să fim chemați tot consorțiu la întânliri la semnarea contractului, sau să ni se 
trimită contractul semnat de Minister urmând ca noi să îl semnăm. Ce discuții au fost purtate din ce 
mi-a spus mie domnul primar la nivel de consorțiu au fost acelea pe care le știți din ședința de 
consiliu și anume că domnul președinte al Consiliului Județean a spus că vor prelua conducerea în 
calitate de lider și mare parte din contribuția din cei 10 milioane de lei fără TVA, Giurgiu rămânând 
doar cu 2 milioane de lei. La momentul acesta, sau la momentul anterior clarificărilor un răspuns de 
la Minister a fost acela că dacă dorim orice schimbări trebuie să trezentăm documente justificative, 
documente justificative privind schimbarea calității de lider, înseamnă dovada că liderul este 



proprietarul terenului, este una din condițiile din ghid. Orice schimbare în cadrul unui proiect se 
poate face cu condiția să se păstreze condițiile de la început, adică să nu ajungem prin schimbare 
sub condițiile de eligibilitate. Scria în ghid că liderul trebuie să dețină terenul, schimbăm liderul , 
acel noi lider trebuie să dețină terenul. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Noi avem o solicitare din partea Co siliului Județean. 
     Doamna director Ianca Meca: Din câte știu eu nu, ne poate spune domnul Trăistaru. 
     Domnul director Trăistaru Cristi: Nu avem pănâ la această dată. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Deci înseamnă că în această situație condițiile de 
eligibilitate nu sunt îndeplinite în situația în care nimic nu s-a schimbat. 
     Doamna director Ianca Meca: Din câte știu eu verbal colegii de la Consiliul Județean sau 
conducerea au spus că vor fi de acord. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Și în situația de față ce, cum rămâne? 
     Doamna director Ianca Meca: Se semnează sau nu se semnează contractual, decizia este la noi. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Decizia nu este la noi. 
     Doamna director Ianca Meca: La noi la primărie, adică ordonatorul principal de credite pentru 
că nu este necesară, în ghid nu se cere încă o hotărâre de consiliu pentru semnarea contractului de 
finanțare. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: În situația aceasta înseamnă că cele 20 de milioane vor 
rămâne… 
     Doamna director Ianca Meca: Da, dacă se semnează contractual de finanțare în forma în care 
era, am depus cererea de finanțare, asta înseamnă că noi suntem lideri, contribuția noastră este de, 
spun de fiecare data 10 milioane fără TVA, care se recuperează de la  Ministerul de Finanțe separat, 
nu este ca la fonduri, 12 milioane în total, recuperăm TVA-ul ulterior. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Deci vedeți că promisiunile de acum 5-6 luni de zile nu se 
potrivesc cu realitatea de astăzi, din păcate și am avut dreptate. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Noi am votat atunci în niște condiții și 
speranța mea este că până la urmă se va întâmpla așa. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă nu? Turcul plătește, știți cum e. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mai sunt alte intervenții? Vă rog domnul 
Muscalu. 
      Domnul consilier Muscalu Ionel: Vreau să îi dau cuvântul doamnei Ianca Meca pentru că noi 
toți consilierii tocmai am trecut printr-un curs, spune te rog. 
     Doamna director Ianca Meca: Vreau să vă mulțumesc încăodată că ați participat la 
evenimentul de ieri și la evenimentul de astăzi în cadrul proiectului finanțat din Fondul Național 
Capacitatea Administrativă, împreună cu colega mea am să vă înmânez diplomele de participarecu 
rugămintea să semnați fiindcă ni se cer astfel de documente și nouă în 2 exemplare după ședință le 
înmânăm dar să semnați că ați primit. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mai sunt alte intervenții? 
     Domnul Consilier Pană Gheorghe: Domnule președinte vă rog să faceși câteva precizări 
referitoare la activitatea de sâmbătă în sensul de a spune ce trasee sunt închise, ce străzi sunt închise 
și la ce ore. 
     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Acestea au fost deja publicate, nu de curând 
ci de multă vreme se știa lucrul acesta, traseele vor fi închise doar în momentul în care sportivii vor 
trece pe acolo, se intra pe la Poliția Locală, se merge pe șoseaua Prieteniei până la sensul giratoriu 
de la Kaufland și toată șoseaua București după aceea pănâ la teatrul Tudor Vianu, tine de cum 
sosesc sportivii și când trece ultimul participant. Se va închide șoseaua cu sprijinul Poliției Rutiere 
și al Poliției Locale și al tuturor celor implicați, noi apreciem că dacă startul se dă la ora 11:00, în 
jurul ore 11:20 vor intra primii sportive în zona Poliției Locale, din acel moment aproximativ o oră 



în funcție de participanții care trec pe acolo se va opri circulația, cam despre asta este vorba 
indiferent eu cred că dacă se creează un ușor discomfort, amplitudinea evenimentului pe care noi îl 
realizăm și frumusețea lui cred că ar trebui să ne facă pe toți să înțelegem acest ușor discomfort în 
ceea ce privește circulația. Dacă mai sunt intervenții? Și podul prieteniei va fi închis la ora 11 până 
la ora 12 dar toate acestea au fost publicate. Mai sunt alte intervenții? În cazul în care nu mai sunt 
declar închisă ședința de astăzi. Mulțumesc 

Ședința se încheie la ora 14:58.  
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